
 

 

BØRNE- OG KULTURFORVALTNINGEN 

 25.02.2022 

Vores ref.: 85-02-01-p23-22-

498790 

Direkte nr.: 3247 0020 

Medarbejder: smf.sk.bk 

 
 

REFERAT 
 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO:07.02.2022 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR: 85.02.01-P23-22-498790 

DELTAGERE: 
Gitte Asmussen, Nikoline Ulsig, Jannie Jensen, Rasmus 
Schlüter, Peter Andreas Moesgaard, Almas Krarup, Tina 
Eggert, Mathilde Schwarts og Susanne Frøkjær 

 

AFBUD: 
Nellie Louv, Annette Betak, Cirkeline Martinussen, Thilde Nøhr 
Jensen 

 

MØDENR.: 02-2022  

 

 

1. Godkendelse af referat nr. 01-2022 

Referatet blev godkendt, med den kommentar, at elevrådet kommer med 

forslag til den fest, elevrådet ønsker sig, på et kommende 

skolebestyrelsesmøde, og at ledelsen vil se på kommende års budget, om der 

er penge til whiteboard i alle klasser. 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

3. Orientering fra: 

Elevrådet:  

Der er endnu ikke valgt en næstformand. 

Der er nedsat et udvalg, som skal komme med forslag til festen. 

Forslag fra elevrådet om nye spejle på pigetoilettet, det må gerne være nogle, 

som kan holde til bolde m.m. 

Ønske om seksualundervisning på alle årgange og gerne med ”Sex og 

samfund”. Det er muligt at søge penge til det. 

Det vil blive bragt op på et kommende lærermøde, hvor der skal være fokus på 

planlægning af seksualundervisning på alle årgange. 
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4. Medarbejderrepræsentanter:  

Nu er corona-restriktionerne ophævet, og det er dejligt, at vi igen kan blande 

klasserne. 

På lærermødet i dag blev det drøftet, hvilke corona-regler vi gerne vil fortsætte 

med. Det var bl.a. hygiejnereglerne og opsyn med eleverne fra kl. 7.50, så 

eleverne må ikke komme ind i klasserne før kl. 7.50. 

Vi skal i gang med næste års planlægning. 

Der er kommet flere nye lærere, og de er blevet godt modtaget. 

 

5. Skolebestyrelse: Der var ikke noget fra forældrene. 

 

6. Ledelsen:  

Det er lykkedes af ansætte en ny matematiklærer på 8. årgang, han hedder 

Klavs og en ny matematiklærer på 7. årgang, hun hedder Julie. Teamene har 

taget godt imod dem begge. 

Uge 11 er ”Tværsuge”, og styregruppen har besluttet, at det skal handle om de 

17 verdensmål, og eleverne skal arbejde årgangsvis. 

Der er fastelavn den 25.februar.2022 kl. 12.00. Indskolingen i SFO-en, 

mellemtrinnet på skolen og udskolingen i klubben. 

Vi har haft besøg fra ejendomscenteret, hvor skolen er gennemgået med 

henblik på reparationer og renovering, og noget af arbejdet starter allerede i 

uge 7. 

I SFO-en skal ”Rytmeboksen” renoveres, og der skal renoveres på toiletterne i 

Højhuset. 

Vi har startet et tilbud i denne uge for særligt begavede børn på mellemtrinnet 

og i udskolingen. Indskolingen har haft et hold kørende fra sommer til 

december, og der er lige startet et nyt hold op. 

Startskuddet til skoleårets planlægning gik på lærermødet i dag. Der blev 

drøftet valgfag og blokdage, og hvor teammøderne kunne lægges mest 

optimalt. 

Der kommer forventeligt 58 børn på kommende 0.årgang, og det er meget fint. 

Der skal være overleveringsmøder med børnehaverne her i februar.  

Nuværende 3. årgang er gået i gang med samarbejdet med klubben omkring 

overgangen mellem SFO og klub. 

 

 

 

7. Orientering om: 

 

Skolegården: Vi er stadig ikke i mål med vores nye skolegård i storegård. Vi 

mangler spejle, at få flyttet bordtennisbordene, at få malet det andet boldbur og 

få nettet lagt pænt over boldburet. 

Vi har fået lavet et sorteringsområde til affald i hjørnet af storegård, så nu kan 

vi komme i gang med at affaldssortere i klasserne. 

Vi skal have vurderet det store træ i storegård om det er sundt. 

Der er sendt ansøgning til renovering af lillegård. 

 

Trafik: Jannie har skrevet til teknisk forvaltning og efterspurgt en tilbagemelding 

på den gennemgang vi havde i efteråret. Der er endnu ikke kommet svar. 

Skottegårdsskolens skolepatrulje er nomineret til årets skolepatrulje. 
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Kontaktforældre: Gitte sender en liste over kontaktforældre til Jannie. 

 

Corona: ros fra forældrene i skolebestyrelsen omkring skolens håndtering af 

corona-reglerne og informationer i den sammenhæng. 

Vi har haft et udvidet hygiejnetilsyn, hvor skolens håndtering blev gennemgået. 

Skolen fik generelt ros, men der kom dog nogle anbefalinger til at forbedre 

nogle områder, f.eks. afspritning før og efter, at man har hældt kaffe/the op på 

personalerummet og flere spritdispensere ved dørene. 

Der bliver stadig testet mandag og torsdag i teatersalen. Smittetallene er 

generelt nedadgående på skolen. 

 

SFO: 

SFO-en har været ramt af corona blandt personalet. 

Der er ikke flere restriktioner i SFO-en. 

Jannie roser de orienteringsbreve og aktivitetsplaner som SFO-en sender ud.  

Andreas vil se på muligheden for en ”Åbent hus” dag for de nye 0. klassebørn i 

SFO-en.            

 

8. Høring: Kvalitetsrapport. Bilag vedhæftet. 

Der skal skrives et høringssvar senest d. 11.februar 2022. 

Gitte skriver et forslag og sender det ud til skolebestyrelsen til godkendelse. 

 

9. Høring om budget (bilag sendes senere) 

Udskydes til næste møde. 

 

10. Toiletter: 

Der er kommet forældrehenvendelser omkring låsene på toiletdørene, nogle 

børn er nervøse for at låse dørene. Andreas taler med pedellerne om at sætte 

børnevenlige låse på dørene. 

 

11. Skolebestyrelsesvalg 2022. Bilag vedhæftet. 

Der skal være valg til skolebestyrelsen og Gitte gennemgik bilaget. 

Valgbestyrelsen består af skoleleder og formanden for skolebestyrelsen. 

Jannie og Gitte laver planlægningen i marts måned. 

 

 

12. Revidering af skolebestyrelsens principper. Principperne ligger på vores 

hjemmeside. De forventes læst inden mødet. 

Udskydes til næste møde. 

 

13. Eventuelt: 

 

14. Punkter til næste møde den 7. marts 2022. 

 

 Høring om budget. 

 Revidering af skolebestyrelsens principper. 

 Skolebestyrelsesvalg 


